
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

30.05.2016                                          м. Черкаси                                            № 4 

   

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій  -   7 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Воронов С.П. 

 

Члени комісії: Коваленко О.А., Костюченко В.О., Онищак Л.В.          

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Лашкул В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Березань 

Ярослав Григорович 

 

Даниленко  

Сергій Миколайович 

 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

- 

заступник голови обласної державної адміністрації 

 

 

заступник директора Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

 

завідувач сектору обліку та використання майна 

управління майном обласної комунальної 

власності 

директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

 

Найдан  

Олег Володимирович 

 

 

- 

 

 

 

заступник начальника управління охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації 

 

 



Фесун 

Ігор Анатолійович  

- радник голови обласної державної адміністрації 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу. 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

 

2. Про доповнення до проекту рішення обласної ради «Про передачу майна 

комунальної власності». 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

 

3. Про підготовчу роботу стосовно заснування Агенції регіонального 

розвитку Черкаської області 

Даниленко  

Сергій Миколайович  

 

- заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної 

державної адміністрації 

 

4. Про переведення у житловий фонд гуртожитків комунального навчального 

закладу «Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради» 

Найдан                                - 

Олег Володимирович 

 

 

заступник начальника управління охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації 

5. Про заяву Жаботинського В.П. 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії  

 

 

1.СЛУХАЛИ:  

 Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення стосовно 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

Катеринопільського комунального поліграфічного підприємства, що перебував в 

оренді ТОВ «Катеринопільська друкарня», та передачу його на баланс 

комунальному підприємству «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 1). 

В обговоренні взяла участь Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати 

проект рішення та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 2). 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 



2.СЛУХАЛИ:  

 Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії із пропозиціями щодо 

внесення змін та доповнень до проекту рішення обласної ради «Про передачу 

майна комунальної власності». 

Текст змін та доповнень до проекту рішення додається до протоколу 

(Додаток 3). 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П. 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати пропозиції управління майном 

обласної комунальної власності та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 4). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Даниленка С.М., який повідомив, що відповідно до статті 19 Закону 

України «Про засади державної регіональної політики» від 05.02.2015 №156-VIII 

з метою ефективної реалізації державної регіональної  політики, обласні ради та 

державні адміністрації можуть заснувати агенції регіонального розвитку, які 

повинні бути неприбутковими установами, що утворюються на засадах 

партнерства між державним, приватним та громадським секторами, 

організаціями роботодавців та їх об’єднаннями. Сергій Миколайович зазначив, 

що Агенція покликана сприяти реалізації регіональної стратегії розвитку та 

проектів регіонального розвитку та не може бути бюджетною установою. 

Карманніка Р.В., який надав роз’яснення щодо процедури заснування 

Агенції та призначення її керівництва. 

Березаня Я.Г., який наголосив на важливості створення такої структури 

для залучення грантових коштів. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (Додаток 5) 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н. О., Воронов С.П. 

Кравцова Н.О. поцікавилась особливостями процедури ліквідації 

комунального підприємства "Агентство розвитку Черкащини Черкаської 

обласної ради"  

Дудник Н.Д. пояснила процедуру погашення боргу комунальних 

підприємств та наголосила на забороні виділення коштів з обласного бюджету 

для таких цілей.  

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 6). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який звернувся до членів комісії з проханням внести на 

розгляд сесії обласної ради питання «Про переведення у житловий фонд 

гуртожитків комунального навчального закладу «Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради». 

Олег Володимирович поінформував членів комісії про можливе відкриття 

в Черкасах філії Луганського медичного університету, у якому буде навчатися 

значна кількість іноземців. Для випускників Черкаського медичного коледжу 

створять пільгові умови навчання із зарахуванням на другий курс університету 

та обов’язковим відпрацюванням у лікарнях області. Найдан О.В. звернув увагу 

на необхідність вирішення питання щодо проживання майбутніх студентів.  

В обговоренні взяв участь: Фесун І.А. 

Копія листа управління освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації від 18.05.2016 №1091 додається до протоколу (Додаток 7). 

Кравцова Н.О. запропонувала рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 8). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н.О., яка поінформувала членів комісії щодо заяви директора 

обласного комунального підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" 

Черкаської обласної ради Жаботинського В.П. про звільнення з займаної посади. 

Копія заяви додається до протоколу (Додаток 9). 

В обговоренні взяли участь: Кравцова Н.О., Воронов С.П. 

Кравцова Н.О. відзначила значний вклад Володимира Петровича у 

створення та розвиток готельного комплексу "Дніпро" Черкаської обласної ради. 

Воронов С.П. запропонував з’ясувати причину подання заяви. 

Кравцова Н.О. внесла пропозицію рекомендувати розглянути питання про 

звільнення Жаботинського В.П. з посади директора обласного комунального 

підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської обласної ради на сесії 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 10). 

 

„За“ -  5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

 

Голова  комісії                                                                               Н. Кравцова 

 

Секретар                                                                                         С. Воронов 


